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Abstract (en)
[origin: US4535555A] The machine includes a frame on which is suspended on a shaft a support for two inclined cutters. The support includes slots
of different inclination in which are mounted guide rollers connected to housings in which inclined cutters are rotatively mounted. A jack shifts the
housings and consequently adjusts the inclination of the cutters. An additional cutter is located in front of the inclined cutters and is adapted to effect
a rough cutting of the trench. A smoothing shoe is openable to a variable extent with the inclination of the cutters.

Abstract (fr)
Cette machine comporte un bati (1) sur lequel est suspendu sur un arbre (12) un support (13) pour deux fraises inclinées (14), le support
comprenant des lumieres d'inclinaisons différentes, dans lesquelles sont montés des galets de guidage solidaires des boitiers dans lesquels les
fraises inclinées (14) sont montées a rotation. Un vérin assure le déplacement des boitiers et par conséquent le réglage de l'inclinaison des fraises
(14). La machine comporte en outre une fraise supplémentaire (15) placée a I'avant des fraises inclinées (14) et destinée a creuser une ébauche de
fossé. Elle comporte enfin un sabot de lissage (20) a ouverture variable avec l'inclinaison des fraises (14).
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